
Protokół
z posiedzenia

Komisji Komunalno – Finansowej Nr V,
Komisji Edukacji Nr V,

Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej Nr V,
oraz

Komisji Rozwoju Wsi Nr V
z dnia 3 listopada 2021 r.

Pkt 1
Przewodnicząca  Komisji  Komunalno-Finansowej,  radna  Dorota  Szykowna  o  godz.  09.30

otworzyła wspólne posiedzenie Komisji. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczyło  

9  członków  Komisji  Komunalno-Finansowej  (załącznik  nr  1),  5  członków  Komisji  Edukacji

(załącznik nr 2), 5 członków Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej (załącznik nr 3), oraz 6

członków Komisji Rozwoju Wsi (załącznik nr 4).

Uczestnicy posiedzenia nie będący członkami komisji:

Tomasz Kałużny, Burmistrz Miasta i Gminy Września;

Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września;

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września;

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września;

Magdalena Sobczak-Jankiewicz, dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej we Wrześni;

Anna Grzybowska, pełnomocnik ds. Profilaktyki;

Anita Grabarek, młodszy referent w Biurze Rady;

Agnieszka Kasprzak, samodzielny referent w Biurze Rady;

Media;

Pkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Komunalno-Finansowej,  radna  Dorota  Szykowna  przedstawiła

porządek obrad wspólnego posiedzenia komisji (załącznik nr 5).

Porządek obrad

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Omówienie materiałów na XXVII sesję Rady Miejskiej we Wrześni.
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4. Wolne głosy radnych.

5. Zakończenie posiedzenia.

Tomasz  Kałużny,  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Września  powiedział,  że  podczas  ostatniego

posiedzenia wystąpiła wątpliwość w sprawie noszenia maseczek, dlatego wystąpił do Sanepidu  

z zapytaniem w tej sprawie. Otrzymaną odpowiedź przedstawił radnym (załącznik nr 6).

Pkt 3

1/2/3) Zostaną omówione i przegłosowane na Sesji Rady Miejskiej.

4) Tomasz Kałużny, Burmistrz Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały w sprawie:

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na

rok 2022 na terenie Gminy Września.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania

podatku rolnego na   rok 2022 na terenie Gminy Września.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  8  radnych, jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako

podstawa obliczania podatku rolnego na   rok 2022 na terenie Gminy Września.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania

podatku rolnego na   rok 2022 na terenie Gminy Września.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  4  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na   rok 2022 na terenie Gminy Września.

5)  Anna  Grzybowska,  pełnomocnik  ds.  Profilaktyki  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie:

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.
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Radny Damian Staniszewski powiedział, że temat jest dość istotny o czym świadczy fakt, że na

ostatniej  sesji  Rady  Miejskiej,  również  ten  temat  został  poruszony,  dotyczył  między  innymi

spożywania alkoholu w miejscach publicznych. Wyjaśnił, że z kolei na poprzednich posiedzeniach,

spotkaniach Rady Miejskiej, również ten temat pojawiał się. Pojawiały się apele, aby spotkać się 

z  Przewodniczącym  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,  tudzież  

z  członkami  tej  komisji  i  na  ten  temat  porozmawiać.  Powiedział,  że  problem  nadmiernego

spożywania alkoholu i narkomanii widoczny jest  na ulicach Wrześni oraz  w miejscowościach  

w  gminie  Września,  że  jest  to  palący  problem.  Zaapelował,  również  w  imieniu  sporej  części

radnych  o  spotkanie  z  Przewodniczącym  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych  lub  z  członkami,  by na  ten  temat  wspólnie  porozmawiać.  Poprosił,  aby  Anna

Grzybowska, pełnomocnik ds. Profilaktyki apel przekazała Przewodniczącemu komisji, może być

to  w  formie  komisji  lub  na  posiedzeniu  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych.  

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w  sprawie:  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  8  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały  w  sprawie:  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  4  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.

6)  Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały  

w sprawie:  zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej gminnym

instytucjom kultury na terenie Miasta i Gminy Września.
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Radny Damian Staniszewski zapytał, co z Wrzesińskim Ośrodkiem Kultury, czy on także mógłby

być objęty tą uchwałą, czy jednak będzie decyzja, że pozostanie jako niezależna jednostka?

Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że prowadzi to

księgowa, która zatrudniona jest w Urzędzie i dodatkowo posiada umowę na ¼ etatu. Wyjaśnił, że

ze  względu  na  zmianę  zakresu  obowiązków,  księgowa  która  obecnie  pracuje  w  Referacie

Księgowości Oświatowej, będzie mogła prowadzić Bibliotekę i Muzeum. Poinformował, że do roku

2016 cała księgowość musiała być poza urzędem. Zmieniło się to w 2016 roku i za zgodą Rady

może być prowadzona w ramach Urzędu.

Radny  Damian  Staniszewski zapytał,  czy  WOK  ma  swoją  niezależną  księgowość,  obsługę

administracyjną w swojej siedzibie?

Artur  Mokracki,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września  odpowiedział,  że  jest  to

księgowa która pracuje w Urzędzie, tylko posiada oddzielną umowę na prowadzenie księgowości

WOK-u.   

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej

gminnym   instytucjom kultury na terenie Miasta i Gminy Września.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  8  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  zapewnienia  wspólnej  obsługi  administracyjnej,

finansowej i organizacyjnej gminnym   instytucjom kultury na terenie Miasta i Gminy Września.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej

gminnym   instytucjom kultury na terenie Miasta i Gminy Września.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  4  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  zapewnienia  wspólnej  obsługi

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej gminnym   instytucjom kultury na terenie Miasta i

Gminy Września.
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7) Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września powiedział, że projekt uchwały

w  sprawie:  utworzenia  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Września  ośrodka  wsparcia  Klub  Senior+

“Wrzosowisko”  szczegółowo omówi Magdalena Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor Ośrodka Pomocy

Społecznej we Wrześni.

Magdalena Sobczak-Jankiewicz, dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej we Wrześni  omówiła

szczegółowo projekt uchwały w sprawie: utworzenia na terenie Miasta i Gminy Września ośrodka

wsparcia Klub Senior+ “Wrzosowisko”.

Radny Andrzej Rzeźnik zapytał, czy jak ktoś pracuje na „cząstkę” etatu, to jest traktowany jako

aktywny zawodowo?

Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

odpowiedziała, że zależy, czy ta cząstka etatu, to jest naprawdę cząstka i czy jest umowa o prace.

Wyjaśniła, że jeżeli jest to umowa zlecenie, które jest raz w roku, to będzie to osoba nieaktywna

zawodowo.

Radny Stefan Ogrodowicz powiedział, że przeczytał, że przewidziane jest na 40 osób. Zapytał, co

w przypadku jakiegoś większego zainteresowania, czy jest możliwość powiększenia, poszerzenia

tych ilości?     

Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

powiedziała, że wygląda to w ten sposób, że 40 osób może w tym samym czasie przebywać w tym

ośrodku. Zakładane jest, że będzie kilkuset seniorów i chodzi o to, żeby nie było więcej w jednym

momencie niż 40 osób w placówce.

Radny Andrzej Rzeźnik zapytał, czy jak się zapisze 400 osób, to jak to będzie weryfikowane?

Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

powiedziała,  że  będą rozpisywane zajęcia  codziennie dwie  godziny w pracowni komputerowej,

różne  zajęcia  edukacyjne,  będą  zatrudniani  dodatkowi  specjaliści,  czyli  rehabilitacja  ruchowa,  

w dalszym ciągu prowadzony byłby chór,  psychoterapia dla  seniorów, na które będą mogli  się

zapisywać. Zajęcia, które będą się cieszyły większym zainteresowaniem, będą powielane, czyli np.:

przez godzinę będą zajęcia komputerowe z jedną grupą i jak się skończą to z następną (ponieważ

będzie  również  tam  pracownia  komputerowa).  Seniorzy  będą  zapisywać  się  według  swych
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zainteresowań.  Wyjaśniła,  że  nie  jest  to  Dzienny  Dom  Pomocy  tylko  jest  to  formuła  klubu

samopomocy, który będzie czynny w różnych godzinach.

Radny Damian  Staniszewski  zapytał,  czy  w ramach  „Wrzosowiska”  planuje  się  współpracę  

z  istniejącymi  Stowarzyszeniami,  Organizacjami  między  innymi  z  Wrzesińskim Uniwersytetem

Trzeciego Wieku, tak aby ich oferty uzupełniały się i funkcjonowały?

Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

odpowiedziała, że już trwają rozmowy z seniorami jakimi zajęciami i formami spędzania czasu są

zainteresowani. Została nawiązana współpraca między innymi z Uniwersytetem Trzeciego Wieku,

jak również z seniorami zgłaszającymi się po Kartę Seniora oraz w ramach Programu Dor tu Dor.

Wyjaśniła, że będzie to odrębna placówka współpracująca z wszystkimi i kto się zapisze, będzie

mógł korzystać.      

             

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w  sprawie:  utworzenia  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Września  ośrodka  wsparcia  Klub

Senior+ “Wrzosowisko”.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  8  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  utworzenia  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Września

ośrodka wsparcia Klub Senior+ “Wrzosowisko”.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały  w  sprawie:  utworzenia  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Września  ośrodka  wsparcia  Klub

Senior+ “Wrzosowisko”.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  4  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  utworzenia na terenie Miasta i Gminy

Września ośrodka wsparcia Klub Senior+ “Wrzosowisko”.

8)  Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

omówiła projekt  uchwały w sprawie:  ustalenia  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  za

pobyt w ośrodku wsparcia Klub Senior+ “Wrzosowisko”.

Radny Robert Smodlibowski dołączył do posiedzenia wspólnych komisji.
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Radny Bogumił Kwiatkowski  zapytał, czy wysokość opłaty nie mogłaby wynosić symboliczne  

5 lub 2 złote?

Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

odpowiedziała, że od stycznia najniższa kwota to jest 600 zł na osobę w rodzinie i np.: 5 x 600 zł =

3000 tys. zł na osobę. Wyjaśniła, że niewielu jest takich seniorów, którzy przekraczają i zależy to od

Radnych, ponieważ można to obniżyć, tylko jest obawa, że Urząd Wojewódzki może taką uchwałę

cofnąć a 20 zł na miesiąc to nie jest chyba tak duża kwota.

Radny Bogumił Kwiatkowski zapytał, jeśli będą to gospodarstwa wieloosobowe, to brany jest pod

uwagę dochód innych pozostałych osób?   

Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

odpowiedziała, że tak.

Radny Bogumił Kwiatkowski powiedział, że może powstać problem, ponieważ niech jedna z osób

w rodzinie, będzie pracownikiem VW wtedy zacznie się kłopot. Senior nie będzie mógł korzystać.  

Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

powiedziała, że to już zależy od Państwa Radnych.

Radny Bogumił Kwiatkowski  powiedział,  żeby przemyśleć, czy ta kwota musi być taka i  czy

można zejść z tą kwotą do najniższego poziomu jaki można ustalić.

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września powiedział, że w gospodarstwie

wieloosobowym mowa jest o sytuacji takiej,  że na każdego członka rodziny w tym konkretnym

domu, w którym senior zainteresowany jest klubem, dochód netto przekracza 2600 zł miesięcznie.

Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

powiedziała, że od stycznia 3000 złotych.

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  powiedział,  żeby nie obniżać,

ponieważ 20 zł miesięcznie, jest to koszt porównywalny do paczki papierosów. Wyjaśnił, że Gmina

naraża się niepotrzebnie na to, że taka uchwała może zostać zakwestionowana, gdyż kryteria będą

oderwane od realiów i rzeczywistości. Kwota 20 zł jest za cały miesiąc, a nie za godzinę lub dzień

zajęć.  
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Radny Jarosław Kowalewski  zapytał,  czy  przewidziano  zwiększoną  ilość  papierologii,  gdyż

chcąc zweryfikować zarobki, to czy cała rodzina będzie musiała przynieść zaświadczenia?

Magdalena  Sobczak-Jankiewicz,  dyrektor  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  we  Wrześni

odpowiedziała, że będą to po prostu oświadczenia.  

       

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku

wsparcia Klub Senior+ “Wrzosowisko”.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  8  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności

za pobyt w ośrodku wsparcia Klub Senior+ “Wrzosowisko”.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosem

„wstrzymującym  się”,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  ustalenia

szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  ośrodku  wsparcia  Klub  Senior+

“Wrzosowisko”.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  ustalenia  szczegółowych  zasad

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub Senior+ “Wrzosowisko”.

9)  Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały  

w sprawie: zmiany Statutu Wrzesińskich Obiektów Sportowo – Rekreacyjnych we Wrześni.

Radny  Damian  Staniszewski zapytał,  dlaczego  tylko  obiekt  w  Sokołowie,  dlaczego  nie  inne

obiekty sportowe, które znajdują się na terenie Gminy Września nie oddano pod zarząd WOSiR-u,

są obiekty, boiska w Bierzglinie, Gozdowie, Gulczewie oraz w kilku innych miejscach, czy nie

zasadne byłoby oddać je też?  

Artur  Mokracki,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września  odpowiedział,  że  na  tym

boisku funkcjonuje i użytkuje obecnie Klub Sportowy Kosynier, podobnie jak w Psarach Polskich

Klub Błękitni.
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Radny Bogumił Kwiatkowski  zapytał, na jakich zasadach będzie funkcjonował Klub Sportowy

Kosynier, skoro będzie to w zarządzie WOSiR-u, czy ewentualnie będzie zawarta jakaś umowa?

Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  odpowiedział, że nic się nie

zmieni, korzystają z tego obiektu. Gmina chce systematycznie co roku dbać o ten obiekt, rozwijać

go, a w pierwszej kolejności na pewno go ogrodzić.

Radny  Bogumił  Kwiatkowski  zapytał,  czy  priorytetem  i  podstawowym  działającym  klubem,

będzie Klub Sportowy Kosynier, czy są inne plany?

Artur  Mokracki,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września  odpowiedział,  że

podstawowym  klubem  jest  Klub  Kosynier  oraz,  że  w  pierwszej  kolejności  zawsze  będą  oni

korzystać z tego obiektu.

Radny Damian Staniszewski zapytał, czy w związku z tym Gmina Września planuje, żeby ten

obiekt był wynajmowany w związku z tym, że będzie pod administracją Wrzesińskich Obiektów

Sportowo Rekreacyjnych we Wrześni?  

Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  odpowiedział, że na chwile

obecna  nie  ma  informacji,  aby  ktoś  chciał  z  tego  obiektu  korzystać,  poza  Klubem  Kosynier.

Powiedział, że jeżeli w przyszłości pojawi się, to każde wynajęcie, czy użytkowanie przez kogoś

innego w pierwszej kolejności, będzie konsultowane z Klubem Kosynier, ponieważ jest to główny

klub, który korzysta z tego obiektu.

Radny Damian Staniszewski zapytał, czy jak w innych miejscowościach powstaną również Kluby

Sportowe, to WOSiR będzie przejmował administrację tych obiektów w ramach tego podejścia,

które  już  dotyczy  Psary  Polskie  i  Sokołowo,  to  jeśli  będą  inne  obiekty,  to  Gmina  będzie

konsekwentna w tym aspekcie?

Artur Mokracki, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  odpowiedział, że jeżeli będą

uzasadnione, to na pewno tak.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w  sprawie:  zmiany  Statutu  Wrzesińskich  Obiektów  Sportowo  –  Rekreacyjnych  we

Wrześni.
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Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  zmiany Statutu Wrzesińskich Obiektów Sportowo –

Rekreacyjnych we Wrześni.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosem

„wstrzymującym się”,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  zmiany Statutu

Wrzesińskich Obiektów Sportowo – Rekreacyjnych we Wrześni.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  zmiany Statutu Wrzesińskich Obiektów

Sportowo – Rekreacyjnych we Wrześni.

10)  Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września  powiedział,  że projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej we Wrześni,

przy ulicy Objazdowej.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej we Wrześni,

przy ulicy Objazdowej.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej

położonej we Wrześni, przy ulicy Objazdowej.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej we Wrześni,

przy ulicy Objazdowej.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości

gruntowej położonej we Wrześni, przy ulicy Objazdowej.

11)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i  Gminy Września  omówił projekt uchwały  

w  sprawie:   wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę  na  czas  nieoznaczony,  w  trybie
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przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod. 118/2 i działka o nr geod. 119, o

łącznej powierzchni 0,4173 ha, położonych w Gonicach.

Radny Bogumił Kwiatkowski  zapytał, czy sensowne jest oznaczenie na czas nieoznaczony, czy

może na umowę mało czasową np.: 5 lub 10 letnią oraz czy wcześniej, były to umowy w każdym

przypadku na czas określony?     

Karol  Nowak,  zastępca Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września  odpowiedział,  że  były  różne

sytuacje wykorzystywania gruntów, z których korzystali rolnicy, często Urząd musiał zabiegać o to,

żeby mieszkańcy, którzy od wielu, wielu lat wcześniej korzystali z jakichś gruntów, mieli jakieś  

w ogóle  umowy zawierane,  które  były  często  na  okres  3  letni.  Wyjaśnił,  że  lepszą  formą jest

zawarcie  umowy na  czas  nieoznaczony,  ponieważ  zawsze  można  taką  umowę rozwiązać,  jeśli

gmina  uzna,  że  grunt  jest  potrzebny  na  inne  cele.  Powiedział,  że  rolnicy  najbardziej  są

zainteresowani  stabilnością,  tym,  żeby  posiadać  umowy  na  czas  nieoznaczony  z  możliwością

korzystania z gruntu, jeśli nie będzie żadnego istotnego powodu.        

Radny  Bogumił  Kwiatkowski  zapytał,  czy  umowy  mogą  przewidywać  jakiekolwiek  zmiany

wysokości czynszów w stosunku do inflacji poziomu wzrostu cen?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  odpowiedział,  że zawsze przy

umowach długoterminowych muszą być warunki zapewnione i przed ogłoszeniem przetargu będą

wykonane,  nawet  w niektórych przypadkach są operaty,  które rzeczoznawca określa  wyjściową

wartość czynszu dzierżawnego, a reszta rozstrzyga się w przetargu.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie, pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony, w trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod. 118/2 i działka o nr geod. 119, 

o łącznej powierzchni 0,4173 ha, położonych w Gonicach.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie, pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas

nieoznaczony, w trybie przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod. 118/2 

i działka o nr geod. 119, o łącznej powierzchni 0,4173 ha, położonych w Gonicach.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony, w trybie
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przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod. 118/2 i działka o nr geod. 119, 

o łącznej powierzchni 0,4173 ha, położonych w Gonicach.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę

na czas nieoznaczony, w trybie przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod.

118/2 i działka o nr geod. 119, o łącznej powierzchni 0,4173 ha, położonych w Gonicach.

12)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały  

w  sprawie:   wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę  na  czas  nieoznaczony,  w  trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod. 162/1 o powierzchni 1,3570 ha,

położonej w Gonicach.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony, w trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod. 162/1 o powierzchni 1,3570 ha,

położonej w Gonicach.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas

nieoznaczony, w trybie przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod. 162/1  

o powierzchni 1,3570 ha, położonej w Gonicach.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony, w trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod. 162/1 o powierzchni 1,3570 ha,

położonej w Gonicach.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę

na czas nieoznaczony, w trybie przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod.

162/1 o powierzchni 1,3570 ha, położonej w Gonicach.
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13)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały  

w  sprawie:   wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę  na  czas  nieoznaczony,  w  trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod. 63/4 o powierzchni 0,8883 ha,

położonej w Kaczanowie.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony, w trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod. 63/4 o powierzchni 0,8883 ha,

położonej w Kaczanowie.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas

nieoznaczony, w trybie przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod. 63/4  

o powierzchni 0,8883 ha, położonej w Kaczanowie.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony, w trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod. 63/4 o powierzchni 0,8883 ha,

położonej w Kaczanowie.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę

na czas nieoznaczony, w trybie przetargowym, nieruchomości oznaczonej jako działka o nr geod.

63/4 o powierzchni 0,8883 ha, położonej w Kaczanowie.

14)  Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały  

w  sprawie:   wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę  na  czas  nieoznaczony,  w  trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod. 41/4 i działka o nr geod. 28/8, o

łącznej powierzchni 1,0141 ha, położonych w Chociczy Wielkiej.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony, w trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod. 41/4 i działka o nr geod. 28/8, 

o łącznej powierzchni 1,0141 ha, położonych w Chociczy Wielkiej.
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Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas

nieoznaczony, w trybie przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod. 41/4  

i działka o nr geod. 28/8, o łącznej powierzchni 1,0141 ha, położonych w Chociczy Wielkiej.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony, w trybie

przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod. 41/4 i działka o nr geod. 28/8, 

o łącznej powierzchni 1,0141 ha, położonych w Chociczy Wielkiej.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę

na czas nieoznaczony, w trybie przetargowym, nieruchomości oznaczonych jako działka o nr geod.

41/4 i działka o nr geod. 28/8, o łącznej powierzchni 1,0141 ha, położonych w Chociczy Wielkiej.

15) Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały  

w sprawie:  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wrzesińskiego.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wrzesińskiego.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu

Wrzesińskiego.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wrzesińskiego.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej  dla

Powiatu Wrzesińskiego.
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16) Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września  omówił projekt uchwały  

w sprawie:  zmiany uchwały nr IX/99/2019 Rady Miejskiej we Wrześni z dnia 24 października

2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  nr  IX/99/2019  Rady  Miejskiej  we  Wrześni  z  dnia  24

października 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  9  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  zmiany uchwały nr IX/99/2019 Rady Miejskiej  we

Wrześni z dnia 24 października 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu

Wielkopolskiemu.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  nr  IX/99/2019  Rady  Miejskiej  we  Wrześni  z  dnia  24

października 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie:  zmiany uchwały  nr  IX/99/2019  Rady

Miejskiej we Wrześni z dnia 24 października 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej

Województwu Wielkopolskiemu.

17)  Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy  Września  omówiła  projekt  uchwały  w

sprawie: zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Września

na lata 2021 – 2033.

Radny Damian Staniszewski zapytał o zakup autobusu nisko emisyjnego, czy plan jest taki, że ten

autobus będzie jeździł po okolicznych miejscowościach wokół Wrześni?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września wyjaśnił, że Gmina jest jeszcze

przed  formalnym  złożeniem  wniosku  aplikacyjnego  o  dotacje  na  ten  cel.  Termin  na  złożenie

wniosku upływa 20 grudnia i aby to uczynić musi być zmiana w Wieloletniej Prognozie Finansowej

i  jednym  z  elementów  takiego  wniosku  aplikacyjnego,  jest  również  informacja  o  tym,  gdzie

dokładnie będą zorganizowane linie, gdzie autobus będzie dostępny i gdzie będzie funkcjonował.

Powiedział,  że charakter tego autobusu w dużej części, będzie podmiejski jeśli uda się uzyskać
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dotację i dokonać jego zakupu. Nie rozwiąże to problemu komunikacji wszystkich miejscowości

jednym autobusem, natomiast będzie można z części tych miejscowości już dojechać do Wrześni.

Szczegóły zostaną przedstawione w późniejszym terminie, gdy będzie wniosek aplikacyjny w pełni

gotowy.

Radny Stefan Ogrodowicz zapytał, jeżeli uda się pozyskać drugi autobus, to czy nie należałoby

pomyśleć  o  ewentualnej  lokalizacji  instalacji  fotowoltaicznej  w  celu  pozyskiwania  darmowej

energii dla autobusów, aby obniżyć koszty eksploatacji?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że Gmina analizuje

ten  temat  pod  różnymi  kontami.  Są  już  zbadane  dachy  różnych  budynków publicznych,  które

mogłyby być brane pod uwagę przy różnego rodzaju tego typu instalacjach lub termomodernizacji.

Powiedział,  że  możliwości  jest  wiele.  Problemem są  zmiany,  które  są  zapowiadane w sprawie

bilansowania energii elektrycznej produkowanej przez te panele i oddawanie do sieci. Wyjaśnił, że

Państwo Polskie musi w jakiś sposób zahamować rozwój instalacji fotowoltaicznych ze względu na

to, że sieci energetyczne nie są przystosowane do odbioru tak dużej ilości energii, która się pojawia

okresowo  w  dni  słoneczne.  Powiedział,  że  we  wniosku  aplikacyjnym  o  zakup  autobusu  nie

uwzględniano takiej instalacji,  ponieważ nie wiadomo, czy byłoby to możliwe, aby uwzględnić,

natomiast niezależnie od tego Gmina bada możliwości pozyskania środków między innymi na takie

cele związane z produkcją energii. Sprawa nie jest jeszcze pewna ani wyjaśniona.

Radny  Damian  Staniszewski  zapytał,  czy  wniosek  do  Narodowego  Funduszu  Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej przygotowuje Gmina sama, czy abconcingowane jest to zadanie?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że sam wniosek

przygotowuje Gmina, natomiast część dokumentów zlecona jest na zewnątrz.

Komisja  Edukacji  w obecności  5  radnych,  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w  sprawie: zmiany  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i

Gminy Września na lata 2021 – 2033.

Komisja Komunalno – Finansowa w obecności 9 radnych, 8 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”,

1 głosem „wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  zmiany

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Września na lata 2021 –

2033.
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Komisja Rozwoju Wsi w obecności 6 radnych, 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosem

„wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Września na lata 2021 – 2033.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  5  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Września na lata 2021 – 2033.

18)  Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy  Września  omówiła  projekt  uchwały  w

sprawie: w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021.

Radny Bogumił Kwiatkowski opuścił posiedzenie wspólnych komisji.

Radny Kornel Tomczak zapytał, jakiej nieruchomości dotyczy pkt 8 uzasadnienia, odnoszący się

do kwestii zakupu nieruchomości do zasobu gminnego?

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedział,  że  kwota  nie

dotyczy  jakiejś  ściśle  określonej  nieruchomości,  która  w  chwili  obecnej  mogłaby  zostać

wymieniona.  Wyjaśnił,  że  na  rynku  nieruchomości  we  Wrześni  dostępnych  obecnie  jest  kilka

nieruchomości, nawet w samym centrum, które są w kręgu zainteresowania Gminy. Mogą być one

potrzebne do realizacji jakichś zadań publicznych. Powiedział, że ceny nieruchomości, cały czas

bardzo szybko rosną i jeśli jest potencjalnie okazja do nabycia nieruchomości, to być może  jest to

jeden z ostatnich momentów, na które Gmina Września będzie mogła sobie pozwolić. W związku z

tym, jest to taka kwota, która nie jest przypisana jeszcze do konkretnej nieruchomości, ale daje

szanse aby w konkurencji z innymi zainteresowanymi, spróbować o taką nieruchomość się postarać.

Poinformował, że Gmina jest w zaawansowanym etapie przygotowania do ewentualnego zakupu

sklepu  w Gutowie  Wielkim,  którym z  inicjatywy mieszkańców Sołectwa  jest  zainteresowana.  

W obiekcie można by stworzyć świetlice, tuż przy boisku, terenie który jest przez mieszkańców

wykorzystywany.  Powiedział,  że  jeżeli  do  tego  dojdzie,  to  jest  to  taka  nieruchomość,  która  w

zasobie Gminnym może się znaleźć, natomiast co do zakupu nieruchomości w centrum Wrześni, to

jeszcze nie ma konkretnego adresu.

Radny  Kornel  Tomczak  zapytał,  jakich  innych  zadań  publicznych  mogą  dotyczyć  te

nieruchomości, których poszukuje Gmina, ponieważ ostatnio wspomniano o kwestii geotermalnej,

czy ma to z tym związek?            
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Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że nie ma z tym

żadnego związku.

Radny Kornel Tomczak zapytał o kwestię odszkodowania za przejęcie nieruchomości w kwocie

200 tys. zł, jak wygląda ta kwestia, czy także Gmina nie ma sprecyzowanej nieruchomości?

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września powiedział,  że  jeżeli  Gmina

przejmuje jakieś nieruchomości, które wykorzystywane są np.: do poszerzenia drogi lub jakieś inne

cele, to ma obowiązek wypłacić właścicielom odszkodowania. Są one wystawiane w formie decyzji

administracyjnej przez Starostę Wrzesińskiego. Wyjaśnił, że często jest tak, że postępowania toczą

się bardzo długo, ponieważ następuje wycena w postępowaniu bo właściciel nie zgadza się z kwotą

odszkodowania,  odwołuje  się,  chcąc  uzyskać  większe  środki.  Gmina  chce  zwiększyć  w  roku

obecnym tą pule o 200 tys. zł, biorąc pod uwagę to, że jest szansa na zakończenie jakichś spraw

oraz  będzie  możliwość  wypłacenia  odszkodowań  i  zakończenie  w  obecnym  roku.  Nie  ma

gwarancji,  że  środki  zostaną  wykorzystane,  ponieważ  postępowanie  może  skończyć  się  w

przyszłym  roku.  Poinformował,  że  nie  wszystko  zależy  od  Gminy,  ale  głównie  od  zgody  i

akceptacji decyzji administracyjnej przez osobę, która odszkodowanie ma uzyskać.

Radny Kornel Tomczak  zapytał, jakie inwestycje i zakupy inwestycyjne wpisane w dziale 600

transport i łączność rozdział 616 drogi publiczne gminna, mają ulec zmniejszeniu o kwotę 2 mln

800 tys. złotych?  

Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedziała,  że  jest  to  kwota

wypadkowa. Wyjaśniła, że inwestycje i zakupy inwestycyjne zmniejszają się o 2 mln 800 tys. Zł,

ale inwestycje  i zakupy inwestycyjne z finansowaniem art. 5 w którym są zapisane środki unijne,

zostają zwiększone. Powiedziała,  że w klasyfikacji  budżetowej cały paragraf 605 posiada różne

końcówki, czyli 0, 7, 9. Zostaje umniejszona końcówka 0 a zostaje zwiększona końcówka 7 i 9,

ponieważ, coś co nie miało dofinansowania unijnego mieści się w końcówce 0 a coś co posiadało

będzie mieściło się w końcówce 7 i 9 z podziałem na środki unijne i budżet krajowy, dlatego jest to

kwota wypadkowa. Grupy wydatków nie należy analizować w jednej pozycji, ponieważ zawiera

ona  czasami  10,  15  lub  20  zmian,  dokładnie  jest  to  taka  sytuacja,  gdzie  znajduje  się  grupa

wydatków majątkowych, w ramach tego są inwestycje i  zakupy inwestycyjne, czyli  te wydatki,

które  mają  końcówkę  0  i  nie  posiadają  dofinansowania  unijnego  ani  żadnego  wsparcia

zewnętrznego.  Zadanie  to  dotyczy rozbudowy ścieżki,  gdzie  zostanie  ono za  chwile  wpisane  z

powrotem. Dofinansowanie trzeba odpowiednio przypisać,  czyli  dopisać końcówkę 7,  która jest

środkami unijnymi. Wszystko to wynika z umów. Dokładnie trzeba dopisać do tego środki krajowe,
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które są z końcówką 9 oraz wkład własny, który także jest z końcówką 9. Więc nie można skupiać

się, że coś się zmniejsza i coś się zwiększa, ponieważ to zadanie w przepływach, jest takie samo,

tylko czwarta cyfra się zmienia i na tym polega ta klasyfikacja budżetowa. 

                 

Radny  Kornel  Tomczak  zapytał,  czy  jakiekolwiek  inwestycje  ulegają  ograniczeniu  po  tych

przesunięciach,  jeśli  chodzi  o  rozdział  dróg  publicznych  gminnych,  czy  jest  tylko  zmiana

klasyfikacji budżetowej?

Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedziała,  że  jest  to  tylko  w

zakresie  zadań.  Wyjaśniła,  że  chodzi  o  korygowanie  końcówek  0,  7  i  9.  Jedno  zadanie  może

występować w budżecie w 10 klasyfikacjach budżetowych, jest on rozrzucony po budżecie. Wynika

to ze zmian klasyfikacji, o którym informuje Ministerstwo Finansów, pojawiają się rozporządzenia,

opinie organów nadzoru Wojewody oraz Marszałka. Powiedziała, że pytając się o konkretną  kwotę,

nigdy nie powinno się identyfikować tylko z jednym zadaniem, że jest to konkretna wartość tego

zadania.

Radny  Kornel  Tomczak  zapytał,  o  świadczenia  na  rzecz  osób  fizycznych,  które  mają  ulec

zmniejszeniu o 20 tys. zł, jakie są to świadczenia?

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września odpowiedziała, że są to zasiłki stałe

wypłacane na rzecz mieszkańców Gminy Września, który wypłaca Ośrodek Pomocy Społecznej na

podstawie wydanej decyzji.

Radny Kornel  Tomczak  zapytał,  o  wydatki  bieżące,  powiększone o 210 tys.  zł  w dziale  852

rozdział 85295 pozostała działalność?

Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedziała,  że  są  to  wydatki

związane z remontem dotyczącego zadania  Klubu Seniora. Zadanie to ma wsparcie ze środków

dotacji  od  Wojewody  Wielkopolskiego  i  aby  skończyć  to  zadanie,  to  Gmina  musi  rozliczyć

otrzymane dofinansowanie do końca roku. W związku z tym, że postępowanie przetargowe, które

zostały rozstrzygnięte, zwiększyły wartość zadania, dlatego jest to zwiększenie.

Radny Kornel Tomczak  zapytał, czego dotyczy pomniejszenie o 1 mln 70 tys. zł w dziale 900

gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdział 90001 gospodarka ściekowa i ochrona wód?
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Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy Września odpowiedziała,  że  było  to  zadanie

związane z budową kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Września. Wyjaśniła, że w związku z

tym,  że  zmienia  się  klasyfikacja  na  wieś  i  miasto,  będzie  to  podział  na  kanalizację  wodna  i

kanalizację sanitarną. Część tego zadania została przeniesiona do innego rozdziału.  

Radny Kornel Tomczak zapytał, czy chodzi o inwestycje na ul. Świętokrzyskiej i Przyborkach?

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września odpowiedziała, że też.

Radny Kornel Tomczak  zapytał,  jakich inwestycji  dotyczy zadanie powiększone o 55 tys.  zł  

w dziale 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdział 90013 schroniska dla zwierząt?

   

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września odpowiedziała, że Schronisko jest pod

jurysdykcją Gminy, która się nim zajmuje. W imieniu Gminy część tych prac zleconych wykonuje

PUK  i  są  to  wydatki  związane  z  utrzymaniem,  zakupem  karmy,  jak  i  z  bieżącymi  pracami

remontowymi, które trwają w Schronisku.

Radny Kornel Tomczak zapytał o wydatki majątkowe pomniejszone o 405 586,00 zł oraz o 244

413,00 zł  w dziale  900 gospodarka komunalna  i  ochrona środowiska  rozdział  90095 pozostała

działalność?

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września odpowiedziała, że chodzi o Centrum

Edukacji Ekologicznej, czyli przesunięcie z końcówek 0, 7 i 9 na rok 2022.

Radny Kornel  Tomczak  zapytał  o  inwestycje  i  zakupy  inwestycyjne  powiększone  o  130  tys.

złotych wpisane w dziale 921 w rozdziale 92109 domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby?

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września odpowiedziała, że jest to nowe zadanie,

przebudowa kontenera na świetlice w Grzybowie.

Radny Kornel Tomczak zapytał o zadanie budżetowe powiększone o 35 tys. zł wpisane w dziale

921 rozdział  92109?

Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedziała,  że  jest  to  dotacja

podmiotowa dla  Wrzesińskiego Ośrodka Kultury,  która zostaje zmniejszona i  zostaje  wykonana

dotacja celowa.
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Radny Kornel Tomczak zapytał o zadanie budżetowe powiększone o kwotę 10 tys. zł w dziale 921

kultura i ochrona dziedzictwa narodowego rozdział 92118 muzea?

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września odpowiedziała, że jest to zwiększenie

dotacji otrzymanej przez Muzeum na bieżącą działalność związaną z toczącym się remontem.

 

Radny Kornel  Tomczak  zapytał  o  pomniejszenie  w kwocie  495 tys.  zł  w dziale  926 kultura

fizyczna rozdział 92601 obiekty sportowe?

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września odpowiedziała, że jest to likwidacja

zadania budowy bieżni sportowych i  skoczni,  ponieważ zadanie nie otrzymało dofinansowania  

w związku z tym zostało skreślone z realizacji w budżecie roku 2021.  

Radny  Kornel  Tomczak  zapytał,  jakie  dodatkowe  wydatki  miałyby  ulec  powiększeniu  na

inwestycje ścieżki wokół Zalewu?

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedział,  że  ostateczna

wartość zadania określona jest w postępowaniach przetargowych w których uzyskana jest oferta  

w ostatnim czasie prawie wyższa niż stworzone wcześniej kosztorysy inwestorskie. W związku z

tym  jest  potrzeba  dołożenia  środków,  aby  zadanie  mogło  być  zrealizowane  w  zamierzonym

zakresie.

Radny Kornel Tomczak zapytał, czy wiadomo już jakie zadania są droższe niż Gmina planowała

po przetargach?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że była różnica  

w wykonaniu oświetlenia ścieżek, pojawiły się oszczędności, ponieważ ograniczono zakres i nie

będzie poszerzana ścieżka przed Restauracją Czardasz, więc jedno w drugie wchodzi, ale nie do

końca i ostatecznie kwotę blisko 260 tys. zł Gmina musi do tego zadania dołożyć.

Radny Kornel Tomczak  zapytał, które zadatki będą przesunięte na przyszły rok, przy realizacji

tego zadania?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że zaplanowane

jest oświetlenie, które będzie realizowane w tym roku, już trwa budowa nowego odcinka ścieżki

rowerowej,  również  ma  być  realizowane  poszerzenie  odcinka  między  terenem  rekreacyjnym  
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w kierunku Psar Polskich,  a czasu jest  mało.  Powiedział,  że termin jest  już z góry określony i

można to zadanie realizować w pierwszej połowie przyszłego roku.

Radny Damian Staniszewski  zapytał, jak Radni mają identyfikować i czerpać wiedzę, gdzie są

dokładnie te zadania i jak tego szukać?     

Jolanta Kościańska, skarbnik Miasta i Gminy Września zapytała o jakie zadania chodzi?

Radny Damian  Staniszewski  odpowiedział,  że  generalnie  Pani  Skarbnik  powiedziała  o  takiej

zasadzie, że często są przez Ministerstwo, RIO lub jakieś inne podmioty prawa wskazują, że różne

zadania należy umieszczać w różnych paragrafach, chociażby jeśli chodzi o kanalizę, itd. Zapytał,

jak to sprawdzać?

Radny Robert Smodlibowski opuścił posiedzenie wspólnych komisji.

Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy  Września  odpowiedziała,  że  to  się  zgadza.

Wyjaśniła, że trwały prace i zamysły nad tym, aby stworzyć coś takiego jak budżet zadaniowy.

Pojawia się on już na wyższych szczeblach budżetu Państwa, ale nie dotyczy szczebla samorządów

co ułatwiłoby identyfikację zadania. Powiedziała, że na dzień dzisiejszy trudno jest przekazać rady

Radnym  np.:  przy  przeprowadzeniu  przetargu  na  usługi  telekomunikacyjne,  gdzie  jest  to

administracja,  Szkoły,  Biblioteka,  Muzeum, Straż Miejska,  Schronisko,  OSP,  Ochrona Cywilna,

telefon  dla  pracownika  przy  Cmentarzu.  Ciężko,  jest  wskazać,  że  usługi  jest  to  jeden  dział  i

rozdział.  Umowa,  jest  bardzo rozszatkowana,  ponieważ taka  jest  potrzeba przypisania kosztów.

Taka jest idea budżetu, że co do zasady przypisywane są wydatki rodzajowo, nie tylko paragrafy ale

także rodzajowo są klasyfikowane, ponieważ co przypadek to będzie inne rozwiązanie.

Radny  Damian  Staniszewski  zapytał  o  pkt  1  uzasadnienia  dotyczący  subwencji  oświatowej

ogólnej w kwocie 208.350,00 zł z przeznaczeniem na zajęcia wspomagające oraz wyposażenie w

pomoce  dydaktyczne  dla  jednostek  oświatowych,  których  to  Szkół  to  dotyczy  i  jakie  zajęcia

wspomagające, są planowane w ramach tego wydatku?

Jolanta  Kościańska,  skarbnik  Miasta  i  Gminy Września  odpowiedziała,  że  te  wnioski  były

składane około czerwca ale jeśli Radny jest zainteresowany, to przygotuje jakie to były wnioski, na

co i kto otrzymał dofinansowanie.

Radny Damian Staniszewski poprosił o takie zestawienie. Zapytał o pkt 8 uzasadnienia o kwotę
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2 700 000,00 zł na zakup nieruchomości, które to nieruchomości dokładnie ma Gmina „na oku”?

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedział,  że  na  chwile

obecną na tym etapie nie odpowie które są to nieruchomości, można sprawdzić w internecie, jakie

są ogłoszenia, kto proponuje i w jakiej kwocie. Powiedział,  że są to nieruchomości w centrum,

zabudowane,  gdzie  mówione  jest  o  ewentualnym  zakupie  nieruchomości,  które  stosunkowo

w krótkim czasie, można by było przystosować do działalności publicznej.

Radny Damian Staniszewski zapytał, czy dotyczy to Willi Kadeny?

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedział,  że  jak  już

powiedział i aby Radny sprawdził w internecie.

Radny Damian Staniszewski  powiedział,  że  to  nie  jest  żadna odpowiedź,  a  Gmina prowadzi

swoje rozeznanie rynku, chcąc aby przeznaczać środki jako Radni oraz mieszkańcy, przecież to nie

są nasze pieniądze, tylko całej wspólnoty lokalnej, która tworzy samorząd lokalny Gminy Września.

Mieszkańcy  powinni  wiedzieć,  których  nieruchomości  sprawa  dotyczy  i  co  Gmina  dokładnie

planuje.  Wyjaśnił,  że  pytał  dokładnie  o  Wille  Kadene  i  chciałby  otrzymać  bardziej  konkretną

odpowiedz.    

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedział,  że  doskonale

rozumie, ale udzielił odpowiedzi dokładnie takiej, jakiej w tym momencie może udzielić. Wyjaśnił,

że Gmina musi posiadać środki w budżecie, aby zacząć temat, a która to będzie nieruchomość, to

jeszcze  nie  wiadomo.  Gmina  jest  na  takim etapie,  aby  stworzyć  sobie  warunki  do  rozmowy  

z  kimkolwiek.  Nieruchomości  jest  kilka,  a  dyskutowanie  publicznie  jaką  kwotę  pod konkretną

nieruchomość w ewentualnych negocjacjach ze sprzedającym nie pomoże. Powiedział, że nikt nie

będzie robił tajemnicy, którą nieruchomość chce kupić Gmina, ale w momencie gdy już będzie na

etapie, że można swobodnie dyskutować. Radni taką wiedzę będą posiadać.

Radny Damian Staniszewski zapytał o pkt 2 uzasadnienia monitoring wizyjny, czy jest on również

brany pod uwagę, jeśli chodzi o ławeczkę Bronisławy Śmidowicz?

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września odpowiedział,  że  te  miejsca

zostaną  określone  lub  propozycje  już  się  pojawiły  w kontekście  współpracy  z  Policją  i  Strażą

Miejską. Powiedział, że z tego co pamięta, to to miejsce chyba nie, ale sprawa jeszcze nie jest do

końca przesądzona.  
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Radny  Damian  Staniszewski  poprosił,  aby  zwrócić  na  to  miejsce  uwagę.  Zapytał  o  pkt  11

uzasadnienia budowa oświetlenia na terenie miasta i gminy Września,  w których miejscach jest

rozważana ta budowa oświetlenia, które ulice czy miejscowości mogą się spodziewać?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że Gmina posiada

zdiagnozowanych kilkadziesiąt  miejsc,  gdzie  taka potrzeba występuje,  są na etapie  szacowania,

gdzie już są gotowe projekty, gdzie można by było zdążyć jeszcze w tym roku prace wykonać, a

które mogą poczekać do roku przyszłego. Powiedział, że nie wskaże jeszcze konkretnych miejsc,

natomiast  będzie  wiadomo,  ponieważ  do  końca  roku  pozostało  niewiele  i  jeśli  jakieś  zadanie

zostanie rozpoczęte,  a nie uda się go zakończyć przed zakończeniem tego roku, to będzie prośba do

Państwa radnych o uwzględnienie tych zadań w uchwale o zadaniach niewygasających.  

Radny Damian Staniszewski zapytał o ile zostały zwiększone wydatki na budowę oświetlenia?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że jest to ponad

200 tys. złotych.

Radny Maciej Baranowski powiedział, że bardzo dobrze, że te pytania o szczegółowość budżetu

padają,  ale  niestety nie  zawsze padają one w odpowiednim czasie.  Wyjaśnił,  że  jeżeli  w danej

chwili Gmina występuje o zakup autobusu elektrycznego, a już chcemy wiedzieć, o której on będzie

wyjeżdżał z Kaczanowa, to to pytanie jest zbyt mocno przedwczesne. W momencie, kiedy Gmina

wprowadzi negocjacje albo obserwuje nieruchomość, która być może pomoże rozwinąć sieć Urzędu

użyteczności publicznej, to trudno jest, aby pomogło także Panu jako kupującemu, że będzie Pan

rozgłaszał „wszem i wobec”, że idzie Pan do tego właściciela i że będzie Pan dokonywał z nim

zakupu. Myślę, że to utwardzi negocjacje, a nie że będą jeszcze bardziej elastyczne. Z wypowiedzi

Burmistrza wynika, że to kilka nieruchomości oraz, że chodzi o to, żeby mieć możliwość manewru

finansowego.  Trudno  jest  negocjować  nie  mając  środków,  ale  gdy  one  będą,  to  taki  budynek

spełniający  oczekiwania  Gminy  oraz  mieszkańców Gminy,  będzie  łatwiej  zakupić.  Powiedział,

żeby  w  tym  kontekście  uzbroić  się  trochę  w  cierpliwość,  natomiast  wszystkie  inne  pytania

szczegółowe i odpowiedzi bardzo go ucieszyły.

Radny Damian Staniszewski podziękował radnemu Maciejowi Baranowskiemu za zabranie głosu

w tej sprawie. Powiedział, że jeśli chodzi o dotacje z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 

i  Gospodarki  Wodnej,  o  której  była  mowa  przy  okazji  rozpatrywania  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Września na najbliższe lata, to nie pytano się o godzinę,  ponieważ

Urząd  ma  wiedzę,  gdyż  każdy  nabór  w  Wojewódzkim  lub  Narodowym  Funduszu  Ochrony
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Środowiska i Gospodarki Wodnej posiadają regulamin, wytyczne i punkty. Stąd ta sytuacja musiała

zostać  zanalizowana  przed  wpisaniem  tego  zadania  do  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej,

ponieważ Gmina musiała oszacować, czy wpisuje się w te wytyczne, priorytety i czy zdobędzie

punkty. Padła odpowiedz, że rzeczywiście ten autobus będzie obsługiwał tereny podmiejskie. Jeśli

chodzi o zakup nieruchomości, to myśli, że mieszkańcy mają też prawo wiedzieć, więc pytamy,

taka  jest  odpowiedz  Burmistrza,  jaka  jest.  Niemniej  jako  Radni,  ich  obowiązkiem  jest

doprowadzenie, aby wszystkie te rzeczy padły i były transparentne. Wyjaśnił, że kilkakrotnie sami

zwracali uwagę, że te uzasadnienia do zmian budżetowych, jakie przedstawia się Radnym, są dość

lakoniczne  i  gdyby  były  szersze,  to  pytań  byłoby  mniej.  Niemniej  oczywiście  jak  najbardziej

pożyteczne, aby te wszystkie wątpliwości, pytania padały i żeby informacje wychodziły.

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września powiedział,  że  jeśli  chodzi  

o monitorowanie ławeczki o której wspomniał Pan Radny, to ona jest monitorowana i obejmuje to

monitoring miejski.     

            

Komisja Edukacji w obecności 5 radnych,  jednogłośnie, pozytywnie  zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie: w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021.

Komisja Komunalno – Finansowa w obecności 9 radnych, 8 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”,

1  głosem  „wstrzymującym  się”,  pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  w

sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 5 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie: w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  4  radnych,  jednogłośnie,

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  w sprawie zmiany uchwały w sprawie

uchwały budżetowej na rok 2021.

19)  Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września  powiedział,  że projekt

uchwały  w  sprawie:  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego w miejscowości Bierzglinek w rejonie ulicy Wiązowej.
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Radny  Damian  Staniszewski  zapytał,  czy  Gmina  posiada  analizę  dotyczącą  zasadności

przystąpienia  do  sporządzenia  planu  o  jakim  mowa  w  art.  14  ust  5  ustawy  o  planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym?

Karol Nowak, zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Września odpowiedział, że tak.

Radny Damian Staniszewski poprosił o udostępnienie tej analizy.

Karol  Nowak,  zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Września  odpowiedział,  że  zostanie

przesłana.

Komisja Edukacji  w obecności 5 radnych,  4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosem

„wstrzymującym się”,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Bierzglinek  

w rejonie ulicy Wiązowej.

Komisja Komunalno – Finansowa w obecności 9 radnych, 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”,

3  głosami  „wstrzymującymi  się”,  pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:

przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  

w miejscowości Bierzglinek w rejonie ulicy Wiązowej.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 5 radnych, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały  w  sprawie:  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego w miejscowości Bierzglinek w rejonie ulicy Wiązowej.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  4  radnych,  3  głosami  „za”,  0

głosów „przeciw”, 1 głosem „wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie:  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w miejscowości Bierzglinek w rejonie ulicy Wiązowej.

20)  Radny  Damian  Staniszewski  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie:  uchylenia  uchwały  nr

XXI/201/2021 Rady Miejskiej we Wrześni z dnia 4 lutego 2021 r. o przystąpieniu do sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Bierzglinek.
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Komisja Edukacji  w obecności 5 radnych,  1 głosem „za”, 4 głosami „przeciw”, 0 głosów

„wstrzymujących  się”,  negatywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie:  uchylenia

uchwały nr XXI/201/2021 Rady Miejskiej we Wrześni z dnia 4 lutego 2021 r. o przystąpieniu do

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Bierzglinek.

Komisja  Komunalno  –  Finansowa  w  obecności  8  radnych,  3  głosami  „za”,  5  głosami

„przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”,  negatywnie zaopiniowała  projekt  uchwały  w

sprawie: uchylenia uchwały nr XXI/201/2021 Rady Miejskiej we Wrześni z dnia 4 lutego 2021 r. o

przystąpieniu  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w

miejscowości Bierzglinek.

Komisja Rozwoju Wsi w obecności 5 radnych, jednogłośnie, negatywnie zaopiniowała projekt

uchwały w sprawie:  uchylenia uchwały nr XXI/201/2021 Rady Miejskiej we Wrześni z dnia 4

lutego  2021  r.  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego w miejscowości Bierzglinek.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  4  radnych,  1  głosem  „za”,  3

głosami „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, negatywnie zaopiniowała projekt uchwały

w sprawie: uchylenia uchwały nr XXI/201/2021 Rady Miejskiej we Wrześni z dnia 4 lutego 2021 r.

o  przystąpieniu  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  

w miejscowości Bierzglinek.

Pkt 4/ 5

Wobec wyczerpania  porządku obrad  Przewodnicząca Komisji  Komunalno-Finansowej radna

Dorota Szykowna, o godz. 11:41 zamknęła wspólne posiedzenie komisji.

Protokół zawiera 28 ponumerowanych stron. Wszystkie załączniki znajdują się do wglądu w biurze

Rady Miejskiej w Urzędzie Miasta i Gminy we Wrześni.
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Przewodnicząca
Komisji Komunalno- Finansowej

/-/Dorota Szykowna

Przewodnicząca Komisji
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/-/Mirosław Zgoliński

Przewodniczący Komisji
Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej

/-/Radosław Garbarek
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